

Water Resource Management Policy

سياسة الشركة لإدارة الموارد المائية

Date 21 March 2023 Issue /revision:2/0

Pharos Energy plc Water Resource Management Policy

It is the policy of Pharos Energy and its subsidiaries (together the Group) to conduct all business activities in a responsible manner, which ensures the management and preservation of all its water resources. We are committed to the sustainable use of all the Group's water resources in all our operations as well as the operations of contractors working for the company.

We will do so by being committed to the following principles:

- Compliance: We are subject to all laws and legislations related to water resources, as well as the principles of the United Nations for sustainable development and other special obligations, and to follow the necessary procedures and programs to ensure full compliance.
- Risk mitigation: Reducing the risks associated with the use of water and protecting workers, contractors and the community around us by using modern technologies and safe and recognized operating procedures. Evaluating the environmental impact of any new operations or projects related to the management of water resources that we intend to carry out in advance, as well as preventing pollution and leakage.
- **Optimizing of consumption:** commitment to optimizing the Group's consumption of water resources and applying the latest technologies necessary to ensure the quality of the water used and its suitability for use in the desired operations.
- Continual improvement and development: The water resources management system by following the policies of Optimizing the consumption of water resources and reusing them by choosing the best alternatives and safe and modern methods, as well as being open to others to adopt their successful experiences.
- **Communications:** With employees and business partners, raising awareness of workers and the surrounding community of the importance of managing water resources, as well as contractors and visitors, and making our policy available to the general public.
- Consultation and participation: With employees, all business partners and the community surrounding company sites on all issues related to water resource
- These will be our guiding principle in all our endeavors. This Policy applies to all Group operations and personnel In Egypt.

Jann Brown **Chief Executive Officer** 21 March 2023

شركة فاروس إنيرجى

سياسة الشركة لإدارة الموارد المائية

تعتبر سياسة شركة فاروس إنيرجي هي إجراء جميع الأنشطة التجارية بطريقة مسئولة ، والتي تضمن إدارة والحفاظ على جميع مواردها المائية , كما اننا ملتزمون بالاستخدام المستدام لجميع مواردنا المائية في جميع عملياتنا وكذلك عمليات المقاولين العاملين لصالح الشركة.

وسيكون السبيل الى تنفيذ ذلك هو إلتزام الشركة بالمبادئ التالية:

- التطبيق الكامل: لجميع القوانين والتشريعات الخاصة بالموارد المائية نخضع لها الشركة, وكذلك مبادئي الامم المتحدة للتنمية المستدامه و الالتزامات الاخرى الخاصة واتباع الاجر اءات و البر امج الاز مة للتاكد التطابق الكامل.
- الحد من المخاطر: الحد من المخاطر المصاحبة لاستخدام المياة وحماية العاملين والمقاولون والمجتمع المحيط بنا وذلك باستخدام التقنيات الحديثة واجراءات التشغيل الامنه والمعترف بها, فضلا عن تقييم الأثر البيئي لأية عمليات أو مشروعات جديدة ترتبط بَإدارة الموارد المائية ٌ نعتزم القيام بها مقدما وكذلك منع التلوث والتسريب.
 - ترشيد الاستهلاك: الالتزام بترشيد استهلاك الموارد االمائية بالشركة وتطبيق احدث التقنيات اللازمة للتأكد من جودة المياة المستخدمة وصلاحيتها للاستخدام في العمليات المرجوة لها
 - التطوير والتحسين المستمر: لنظام ادارة الموارد المائية بإتباع سياسات ترشيد استهلاك الموارد المائية واعادة استخدامها و ذلك باختيار افضل البدائل و الاساليب الأمنه والحديثة وكذا الانفتاح على الاخرين لتبنى تجاربهم الناجمة
 - الاتصال الفعال: بالعاملين و شركاء العمل و تو عية العاملين والمجمتع المحيط باهمية اوسياسة ادارة الموارد المائية. فضلا عن المقاولون والزائرين, وجعل سياستنا متاحة لعامة الجمهور.
- التشاور والمشاركة: مع العاملين وجميع شركاء العمل والمجتمع المحيط بمواقع الشركة في جميع القضايا المتعلقة بإدارة الموارد المائية.

وستكون هذه هي مبدأنا التوجيهي في جميع مساعينا. تنطبق هذه السياسة على جميع العمليات وموظفين فاروس الفيوم في مصر.

الرئيس التنفيذي

21 يون*ي|* 2023